
Galaxy Network VR Exhibition - Fall 2021
A worldwide simultaneous exhibition of Virtual Reality

[EN]

TITLE : Launch of Galaxy Network : the first international virtual reality exhibition 
network

CHAPO : Galaxy Network VR Exhibition Fall 2021 is a virtual reality exhibition 
coordinated by the Galaxy Network, an international group of VR players, 
institutions, companies and associations. It is the first edition of an ambitious initiative 
for the distribution of VR experiences.

TEXT : Offering the first event of its kind on a global scale, the Galaxy Network 
presents from October 26 a program of the best virtual reality works of the past 
years. The exhibition will be presented in eight cities in six different countries: Italy, 
Turkey, Spain, France, Germany and Russia with the support of Institut Français.

What are Galaxy Network’s missions?
The Galaxy Network is a group of organizations from diverse fields (companies, 
universities, exhibition venues, cultural institutions, event organizers...) that wish to 
present immersive experiences to their public.

The purpose of the Galaxy Network is to create and coordinate several exhibitions of
premium Virtual Reality experiences to be showcased simultaneously in the different 
locations of the Network.

What is the Galaxy Network VR Exhibition - Fall 2021?
An exhibition featuring internationally awarded virtual reality experiences, which 
takes place this fall for two weeks in eight cities around the world.



Where can we find Galaxy Network exhibitions?
SPAIN
> Barcelona / Espronceda Institute of Art & Culture From October 26 to November 8 
> Mataro / MAC-LAVS from November 15 to 30 with Cultures and Perspectives 
(LAVS)

FRANCE
> Issy-Les-Moulineaux / Le Cube from October 28 to November 8 with Diversion 
cinema

ITALY
> Milano / MEET Center from November 1 to 15
>  Ferrara / Laboratorio Aperto di Ferrara from November 17 to 21

GERMANY
> Berlin / with INVR

RUSSIA
> Moscow / From November 16 to 30 with Less Media Group

TURKEY
> Istanbul / with VR Future at Müze Gazhane from November 17 to 21

What virtual reality experiences will be presented?
In order to show the different aspects of this new form of art, a wide range of 
experiences will be presented in the exhibition. Documentary as well as fiction, 
interactive experiences and 360° films, live action as well as animated works. Some 
of the pieces will be done while standing, others while sitting. 



This rich program is divided in 3 categories :
TELL ME A VR STORY /

he Line
by Ricardo Laganaro
Brazil - 2019 - 15 min - PC-VR / Quest

Vestige
by Aaron Bradbury
France, United-Kingdom - 2018 - 12 min - PC-VR - Quest



Gravity VR
by Fabio Rychter & Amir Admoni
Brazil, Perou - 2020 -15 min - PC-VR

ANOTHER REALITY / 

yahuasca - Kosmik Journey
by Jan Kounen
France, Luxembourg - 2019 - 18 min - PC-VR



frican Space Makers
by The Nrb Bus Collective
Kenya, Germany - 2020 - 50 min - PC-VR/Quest

lanet ∞
by Momoko Seto
France - 2017- 6 min - VR 360



360 VIEW OF THE WORLD /

ome
by Hsu Chih Yen
Taiwan - 2019 - 18 min - VR 360

verest VR



by Jon Griffith
USA - 2019 - 10 min - VR360

pace Explorers - The ISS Experience Ep. 1
by Félix Lajeunesse & Paul Raphaël
Canada, USA  - 2021 - 12 min - VR 360

Rebuilding Notre-Dame 
by Targo
France - 2020 - 10 min - VR 360
// different in France with “L’Homme derrière Notre-Dame”



Conscious Existence
by Marc Zimmermann
Germany  - 2018 - 12 min - VR 360

Lockdown 2020
by Omar Rashid
Italy - 2020 - 20 min - VR 360

Who is behind the Galaxy Network?
The Galaxy Network is a group of actors from various fields (companies, universities, 
exhibition places, cultural institutions, event organizers...) who wish to present 
immersive experiences to their public.

The objective of the Galaxy Network is to create and coordinate several exhibitions 
of virtual reality experiences that will be presented simultaneously in the different 
places of the network.



Discover more on
galaynetwork.io

_________

[FR]

TITRE : Lancement de la Galaxy Network VR Exhibition Fall 2021 : le premier réseau 
international de diffusion de la réalité virtuelle

CHAPO : Galaxy Network VR Exhibition Fall 2021 est une exposition de réalité virtuelle
coordonnée par un groupement international d’acteurs de la diffusion VR, 
institutions, entreprises ou associations C’est la première édition d’une initiative 
ambitieuse de distribution des contenus VR.

TEXTE : Proposant le premier événement de ce type à l’échelle mondiale, Galaxy 
Network présente à partir du 26 Octobre une programmation des meilleures œuvres 
en réalité virtuelle de ces dernières années. L’exposition sera présentée de manière 
coordonnée dans  huit villes de six différents pays : l’Italie, la Turquie, l’Espagne, la 
France, l’Allemagne et la Russie avec le soutien de l’Institut Français.

Quelles sont les missions du Galaxy Network ?
Le Galaxy Network est un groupe d'organisations issues de divers domaines 
(entreprises, universités, lieux d'exposition, institutions culturelles, organisateurs 
d'événements...) qui souhaitent présenter des expériences immersives à leur public.

L'objectif du Galaxy Network est de créer et de coordonner plusieurs expositions 
d'expériences de réalité virtuelle premium de ces dernières années, qui seront 
présentées simultanément dans les différents lieux du réseau.



Galaxy Network VR Exhibition - Fall 2021, qu’est-ce que c’est?
Une exposition présentant des œuvres de réalité virtuelle récompensées à 
l'international, qui a lieu cet automne pendant 2 semaines dans huit villes du 
monde. 

Où trouve-t-on des expositions “Galaxy Network”?
ESPAGNE 
> Barcelone / Espronceda Institute of Art & Culture du 26 Octobre au 8 Novembre
> Mataro / MAC-LAVS du 15 au 30 Novembre avec Cultures and Perspectives 
(LAVS)

FRANCE
> Issy-Les-Moulineaux / Le Cube du 28 Octobre au 8 Novembre avec Diversion 
cinema

ITALIE
> Milan / MEET Center du 1er au 15 Novembre
>  Ferrara / Laboratorio Aperto di Ferrara du 17 au 21 Novembre

ALLEMAGNE
> Berlin / avec INVR

RUSSIE
> Moscou / du 16 au 30 Novembre avec Less Media Group

TURQUIE
> Istanbul /au Müze Gazhane avec VR Future du 17 au 21 Novembre

Quelles expériences de réalité virtuelle seront présentées?
Pour présenter toutes les possibilités de la XR, seront présentées des expériences 
interactives (sur Oculus Quest ou PC-VR) et des films 360°. 
Afin de donner à voir les différentes facettes de cette nouvelle forme de création, 
un large panel d’expériences sera présenté au sein de l'exposition. Aussi bien du 
documentaire que de la fiction, des expériences interactives et des films 360, des 
œuvres en  prise de vue réelle comme en animation. Les projets se feront assis ou 
debout.

Ce programme riche est divisé en 3 parties :

RACONTE-MOI UNE HISTOIRE VR / 



he Line
de Ricardo Laganaro
Brésil - 2019 - 15 min - PC-VR / Quest

Vestige
de Aaron Bradbury
France, Royaume-Uni - 2018 - 12 min - PC-VR - Quest



Gravity VR
de Fabio Rychter & Amir Admoni
Brésiil, Pérou - 2020 -15 min - PC-VR

UNE AUTRE RÉALITÉ / 

yahuasca - Kosmik Journey
de Jan Kounen
France, Luxembourg - 2019 - 18 min - PC-VR



frican Space Makers
de The Nrb Bus Collective
Kenya, Allemagne - 2020- 50 min - PC-VR/Quest

lanet ∞
de Momoko Seto
France - 2017- 6 min - VR 360

UNE VUE DU MONDE À 360° / 



ome
de Hsu Chih Yen
Taiwan - 2019 - 18 min - VR 360

verest VR
de Jon Griffith



USA - 2019 - 10 min

pace Explorers - The ISS Experience Ep. 1
de Félix Lajeunesse & Paul Raphaël
Canada, USA  - 2021 - 12 min - VR 360

Rebuilding Notre-Dame 
de Targo
France - 2020 - 10 min - VR 360
// different in France with “L’Homme derrière Notre-Dame”



Conscious Existence
de Marc Zimmermann
Allemagne  - 2018 - 12 min - VR 360

Lockdown 2020
de Omar Rashid
Italie - 2020 - 20 min - VR 360

Qui est derrière le Galaxy Network?
Le réseau Galaxy est un groupement d'acteurs issues de divers domaines 
(entreprises, universités, lieux d'exposition, institutions culturelles, organisateurs 
d'événements...) qui souhaitent présenter des expériences immersives à leur public.

L'objectif du Galaxy Network est de créer et de coordonner plusieurs expositions 
d'expériences de réalité virtuelle qui seront présentées simultanément dans les 
différents lieux du réseau.



En savoir plus
galaynetwork.io


